

Tour Highlights:

Specially Arranged:

- ✓ Vietnamese Cuisine Dinner ~ UPGRADE dining at 25th floor of Windsor Hotel & enjoy the night charming scenery of Ho Chi Minh City.
- ✓ CuChi Underground Tunnels
 - ~ Learn how the Vietnamese soldiers used these underground routes to house troops, transport communications and supplies, lay booby traps and mount surprise attacks, and disappear underground to safety!
- Cai Be Floating Market ~
 Experience the daily life of local people along the Mekong River

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotels used or similar class
1		+	Vietnamese Cuisine 25 th Floor Panoramic view at 5 ★ Hotel	3★ Lavender Central/ Le Duy Hotel
2	In Hotel	Vietnamese Cuisine (Spring Rolls, Sugar Cane Prawn, Sweet & Sour Fish, Vietnamese Salad)	Vung Tau Seafood	3★ Sammy/ My Le/ Cap Saint Jacques Hotel
3	In Hotel	Vietnamese Seafood Cuisine + Big Head Prawn	5★Hotel International Buffet	3★ Lavender Central/ Le Duy Hotel
4	In Hotel	Elephant Ear Fish	Hue Cuisine	
5	In Hotel	+		

Day 1: Singapore > Ho Chi Minh / Reunification Hall / War Museum / Notre Dam Church / Central Post Office

Depart Singapore to Ho Chi Minh City – formerly known as Saigon. Upon arrival at Tan Soh Nhat airport, our representative will meet and transfer you to the city. There, commence on a city tour to visit the [War Museum and the Reunification Hall], the former President's Palace built under the western classic influence. Continue to the [Notre Dame Church] and the [Central Post Office], and finally, end tonight with a charming night scenery and enjoyable dinner at 25th floor of Windsor Hotel.

Day 2: Ho Chi Minh / Cu Chi Underground Tunnels / Vung Tau / Vietnamese Drip Coffee

After breakfast, proceed to Cu Chi Village and visit the renowned [Cu Chi Underground Tunnels] that was built during the Vietnamese War in the 60s which is made up of a unique system of underground hospital, meeting rooms, living rooms used by the Vietcong when they fought against the French and American army. After lunch, proceed on to [Vung Tau], the beach destination for the rich and famous and have a taste of the Vietnamese Drip Coffee.

Day 3: Vung Tau / Holy Kwan Yin / Bao Dai White Villa / Whale Temple / *Jesus Hill / Ho Chi Minh

Today will visit the [Holy Kwan Yin], which has three hundred years of history of 18meters high "Guanyin" statue. Continued to [Bao Dai White Villa], this famous with Qin Wang, Bao Dai King, Wu Tingyan and President Ruan stayed before. Next, visit [Whale Temple] and the [Jesus Hill]. At the top of mountain, you can exposure and shower in natural and beautiful scenery. After lunch, proceed back to Ho Chi Minh City. (*Note: If Jesus Hill is closed, it will be replaced by visit to Ngu Bang Temple.)

Day 4: Ho Chi Minh / *Cai Be Floating Market / Handicraft Villages / Ben Thanh Market

Wake up early to experience the locals' trading life at the [Cai Be Floating Market]. Proceed on to the handicraft villages and the famous Ben Thanh Market for a shopping spree. (*Note: Due to operating hours from 4am, morning call will be set at around 3am)

Day 5: Ho Chi Minh → Singapore

Breakfast in hotel. Free at own leisure till meeting time for your flight back to Singapore. We hope that you will have wonderful holiday with Hong Thai Travel!

Note:

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated on above.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size.
- Tour is fully conducted in Mandarin.

HCM5CS BH 05JUL2017







5天왞常胡志明



胡志明/头顿/丐皮



Tour Code: HCM5CS

本团特点:

精心安排:

✓特别安排 于 Windsor 5 星酒店, 25 楼享用晚餐及欣赏胡志明市的迷人夜景

✓古芝地道 ~了解越南军人如何在 美越战争时巧妙地利用地道移送军 队,干粮,制造机关,等等

✓丐皮水上市场 ~ 体验当地人在 湄公河上的日常生活

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同等级
1		+	5 星酒店 25 楼全景越式餐	3★ Lavender Central/ Le Duy Hotel
2	酒店内	越式风味餐 (越南春卷,蔗虾,酸甜鱼, 越南沙拉,烧糯米饭)	头顿 海鲜餐	3★ Sammy/ My Le/ Cap Saint Jacques Hotel
3	酒店内	越式海鲜餐 + 大头虾	5 星酒店 国际自助餐	3★ Lavender Central/ Le Duy Hotel
4	酒店内	油泡象耳鱼	顺化皇帝餐	
5	酒店内	+		

第一天:新加坡 > 胡志明/总统府/战争博物馆/圣母大教堂/邮政大楼

于樟宜机场乘搭客机飞往越南胡志明市,又称西贡。抵达后,由本公司代表迎接及前往著名**[总统府]**。总统府是久政权阮文超总统的住处,参观府内各豪华宫邸及秘密地下工作室。之后,续往**[战争博物馆]**,观赏注目惊心的越战图片,各类武器与化学毒剂,战机,大炮等等。继续前往**[圣母大教堂]** 与有经历百年历史的**[邮政大楼]**。今晚特别安排于 Windsor5 星酒店,25 楼享用晚餐及欣赏胡志明市的迷人夜景。

第二天: 胡志明/古芝地道/头顿/品尝越式咖啡

早餐后,前往参观著名的古芝地道。**[古芝地道]**离胡志明市约六十五公里,在越战时,胡志明市的重要关口。全地道长约三百五十公里,整条地道均以人力挖掘,游客可通过体验越共地下村的滋味及尝试在古芝射靶场锻炼枪法,真枪实弹,刺激无比。午餐后,续往有越南(夏威夷)之称的**[头顿海滩胜地]**,品尝著名的越南滴滴咖啡。

第三天: 头顿 / 南海观音庙 / 保大王别墅 / 鲸鱼古庙 / *耶稣山 / 胡志明

今天将参观**[南海观音庙]**,里面有一尊三百年历史的十八米高的"观音"像。续往**[保大王别墅]**。此别墅曾有成秦王,保大王,吴廷严和阮文超总统居住过,景色清幽。之后,还有二百多年历史的**[鲸鱼古庙]**和**[耶稣山]**。抵山顶登临耶稣像,一望无际的自然景色,置身一幅美丽图景之中,更可远眺整个头顿市的风貌。午餐后,乘车前往胡志明市。(*注: 若因头顿耶稣山临时未能对外开放,将改为参观五帮庙。)

第四天: 胡志明 / * 丐皮水上市场 / 手工艺品村落 / 宾城市场

所谓早起的鸟儿有虫吃。今天,起个大早到**[丐皮水上市场]**体验当地人的买卖生活。续往手工艺品的村落和著名的宾城市场,疯狂购物!(*注:为配合水上市场的开放时间, morning call 将设在早上3点左右。)

第五天: 胡志明 👉 新加坡

早餐于酒店,自由活动至集合时间前往桃园机场乘搭豪华客机飞返温暖的家园新加坡。希望康泰为你精心安排的行程能让你留下美好的回忆。我们愿下次再度与你同行。

注意:

- 1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的 酒店取代。
- 4. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 5. 房间是根据酒店的分配,康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 6. 团体全程将以华语讲解。





HCM5CS_BH_05JUL2017



#02-121 珍珠坊 www.hongthai.com.sg 6533 1788

